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برگزاری مراسم چهلم شهید دارایی 
درزادگاهش روستای بزد 

حقدادی / مراسم چهلم   شــهید دارایی که در حرم 
رضوی به دســت افراد تکفیری به شــهادت رســید  با 
حضور فرمانده اســبق ســپاه امام رضــا)ع(، امامان 
جمعــه و  جماعــات، فرماندار،مســئولان اجرایــی، 
نظامــی ،انتظامــی ، فرهنگیــان ، خانواده  شــهدا و 
ایثارگران، قشرهای مختلف مردم شیعه و اهل سنت 
در زادگاه شــهید دارایــی، روســتای بــزد تربت جام 

برگزارشد.
دراین محفل معنوی،  فرمانده اسبق سپاه امام رضا 
)ع ( با تجلیل از مقام شامخ شهیدان انقلاب اسلامی 
و جهادگران شــهید حریــم رضوی  حجت الاســلام 
محمدصادق دارایی و اصلانی گفت:  شهادت حجج 
اسلام دارایی و اصلانی درفرایند برنامه ریزی جریان 
استکبار جهانی بود که درحریم رضوی به دست افراد 

تکفیری به شهادت رسیدند.
سرداراحمدی با گرامی داشت یادو خاطره شهیدان 
دارایی ، اصلانی و سرداردل ها حاج قاسم سلیمانی 
افــزود: آمریــکا و مزدورانــش در عرصــه مقاومــت 
نتوانســتند کاری از پیش ببرند و تمام فتنه های آنان 
خنثی شد و سردار سلیمانی را در زمانی که با دست 
خالــی   مهمــان دولــت عــراق بــود ناجوانمردانه  به 

شهادت رساندند.
وی با اشــاره به ضرورت جهــاد تبییــن  تصریح کرد: 
امروز تبیین یک کار جهادی ، واجــب عینی ،فوری، 
ضروری و تکلیف است و به کمک مردم تبیین را حول 

محور شهدا ادامه  می دهیم .
احمدی خاطرنشــان کــرد: به اعتراف ســردمداران 
استکبار جهانی آمریکا درحال تنزل قدرت درمنطقه 

و جهان است.

سرنوشت 41 تن حبوباتی که با ارز 
دولتی وارد شد ! 

فرمانده مرزبانی اســتان گفت :فردی که حبوبات را 
از کشورهمســایه با ارز دولتی وارد کشــور کرده بود  
تا به مصرف هموطنان برســاند، متاسفانه این کار را 
نکــرد و 41 تــن حبوبــات  را درانباری احتکارکرده 
بود که  توسط مرزبانان هنگ ســرخس  شناسایی و 

پلمب شد. 
به گزارش  پایگاه اطلاع رسانی فرماندهی مرزبانی  
خراســان رضوی، ســردار »مجید شــجاع« فرمانده  
مرزبانی اســتان  گفت:  در پی کســب اخبار رسیده 
مبنی بر نگهداری و احتکار حبوبات در یک سردخانه   
موضوع به صــورت ویــژه در دســتور کار اطلاعاتی و 

عملیاتی مرزبانان قرار گرفت.
وی افزود: مرزبانان  انبار مدنظر را شناســایی و پس 

ازهماهنگی با مقام قضایی آن را بازرسی کردند.
ســردار »شــجاع « خاطرنشــان کرد: مرزبانان هنگ 
ســرخس پــس از بازرســی محــل موفق شــدند  41 
تن انواع حبوبات شــامل عــدس، لوبیــا و ... را که در 

سردخانه انبار شده بود،کشف کنند.
ســردار »شــجاع« با اشــاره بــه ایــن کــه ارزش اقلام 
مکشوفه بیش از 18 میلیارد ریال برآورد شده است ، 
تصریح کرد: این فرد حبوبات را از کشورهمسایه با ارز 
دولتی وارد کشور کرده تا به مصرف هموطنان برساند 
اما متاســفانه این کار را نکرد ، بنابراین پس از قرائت 
حکم قضایی در حضــور نماینده دولــت انبار مدنظر 
پلمــب شد. ســردار »شــجاع« بــا قدردانــی از تلاش 
های مرزبانان گفت : مرزبانان با اشــراف اطلاعاتی 
و عملیاتی با قانون شــکنان و اخلالگــران اقتصادی 

برخورد خواهندکرد.

فرمانده سپاه بردسکن خبرداد: 

برگزاری رزمایش اقتدار عاشورایی 
در بردسکن 

علی نوری/ فرمانده ســپاه بردسکن گفت: با هدف  
آمادگی دفاعی بسیجیان درمقابله با هرگونه تهدید 
دشــمنان، رزمایــش  و نمایــش اقتــدار عاشــورایی 
سپاهیان حضرت محمد رسول ا...)ص( در بردسکن 
به مــدت دوروز برگزار می شــود. ســرهنگ علیرضا 
جنیدی  افزود:  این رزمایش در روزهای پنج شــنبه 
و جمعه با شرکت  سه گردان بیت المقدس و گردان 
عملیاتــی کوثــر  در منطقــه عمومی اردوگاه شــهید 
بهاری  این شهرســتان برگزار می شــود.  وی با بیان 
این که هر کجا به حضور بســیج نیاز باشد  بی درنگ  
آماده است، اظهارکرد:همه ما سرباز ولایت هستیم 
و برای دفــاع از ارزش هــای انقلاب اســلامی تا پای 
جان، ایســتاده ایم. فرمانده سپاه بردســکن  افزود: 
نیروهای بسیجی ضمن فراگیری آموزش های لازم  
توان رزمی و دفاعی خودشــان را در ایــن عملیات به 
نمایــش خواهند گذاشــت و در ایــن رزمایش تمرین 
امداد و نجــات، مردم یــاری، پدافنــد غیرعامل، کار 
عملی، انفجار و تیراندازی در مقابله با دشمن فرضی 

و تصرف مناطق مد نظر پیش بینی شده است.

اخبار 

اقتصاد

رئیس اداره بازرسی جهاد کشاورزی مشهد 
خبر داد: 

 کشف 31 تن کالای احتکاری
 در حاشیه شهر 

رئیس اداره بازرســی جهاد کشــاورزی مشهد گفت: 
حدود ۳1 تن کالای احتکار شده در حاشیه شهر مشهد 

کشف و ضبط شد.
نصــری بــه خراســان رضــوی گفــت: حــدود ۲4 تن 
ماکارونی و حدود ۷ تن انواع کنسروجات تاریخ گذشته 
و حدود ۳1 تن کالای احتکار شــده در حاشــیه شهر 
مشهد کشف و ضبط شده است تا توسط مقام قضایی 

تعیین تکلیف شود.
وی افزود: کنســروهای تاریخ مصرف گذشته شامل 
رب، نخــود فرنگــی و انــواع مرباســت. قــرار اســت 

ماکارونی ها در شبکه مردمی توزیع شود.
شــایان ذکر اســت این محموله احتکار شــده توسط 
فرماندهی سپاه ناحیه حر، بازرسی جهاد کشاورزی 
اســتان و کلانتری ۳1 مهرگان کشــف و ضبط شــده 

است.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان 
رضوی اعلام کرد: 

سهمیه برنج استان

مریم ترسول-  طی روزهای اخیر با اعلام مدیرکل توزیع 

و فروش شرکت بازرگانی دولتی ایران بناشده تا مقدار 
1۰۰ هزار تن انواع برنج وارداتی و ۶۰ هزار تن شکر 
برای حفظ آرامش بازار و ثبات قیمت ها در کشور توزیع 
شود، همچنین قربانی، معاون برنامه ریزی و اقتصادی 
وزارت جهاد کشــاورزی اعلام کرده است که گوشت 
قرمز مشمول آزادسازی یارانه ها نمی شود و به زودی 
قیمت آن  به حالت قبلی بازمی گردد که در این زمینه 
مقادیری گوشت گرم قرمز از روسیه و پاکستان وارد  و 

تا انتهای هفته در کشور توزیع می شود.
خراسان رضوی، سهمیه استان در زمینه این کالاها را 
از محمدرضا اورانی، رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
خراسان رضوی جویا شــد  که وی اعلام کرد: مقادیر 
8هزار و ۲۲۲ تن برنج، 4هزار و ٩۳۲ تن شکر، 8۲۲ 
تن گوشت گوســاله و هزار و 8۲۷ تن گوشت مرغ در 

استان توزیع خواهد شد.
 اطلاعات تکمیلی در خصــوص زمان و مــکان توزیع 
این اقلام و قیمت برای مصرف کننده در روزهای آتی 

اطلاع رسانی می شود.

۳اقتصاد-سیاست
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نرخ غذاهای رستورانی در مشهد پس از تغییرات یارانه ای  

قیمت گذاری با تفأل به حافظ!

صنایع غرب مشهد همچنان در چنبره بوروکراسی اداری 

یک خروار مصوبه، دریغ از یک پایانکار 

گروه اقتصــاد/    یک پــرس غذا در مشــهد با ۳ 
قیمت؛ البتــه هنوز نــرخ مصوب اعلام نشــده 
است . تعیین قیمت یک پرس غذا در رستوران 
ها پس از تغییــرات یارانه ای   ســوژه گزارشــی 
است که می خوانیم. تعیین نرخ توسط مدیران 
رســتوران ها )نه نرخ مصوب( هرساعت انجام 
می شــود لذا باید خود را به فال حافظ ســپرد و 

وارد رستوران شد .

مشتری را بر افزایش قیمت ترجیح 	 
می دهیم

وارد یکــی از رســتوران های اطــراف حــرم 
می شــوم. مدیر رســتوران به همــراه مردی که 
به نظــر می رســد شــریکش باشــد، نزدیک در 
پشت میز خود نشسته و مشتری ها نیز هرچند 
کــم، در فاصله ای دورتر در انتهای ســالن ســر 
میزهایشان هستند. بعضی مشغول غذا خوردن 
هستند و تعدادی هم منتظر نشسته اند، از مدیر 
رستوران ســؤال می کنم بعد از تغییر قیمت ها 
شما نیز افزایش قیمت داشــته اید؟ به مانیتور 
بزرگ پشت ســرش که قیمت ها روی آن نشان 
داده می شود، اشاره می کند و می گوید: »تقریباً 
هر غذایی 5-۶ هزار تومان گران شــده است، 
حقیقتش این است ما ترجیح می دهیم افزایش 
قیمت چشمگیری نداشته باشیم تا مشتری  را 
از دســت ندهیم.« روی مانیتور مغازه چلومرغ  
5۰ هــزار تومان و قیمــه 4۰ هزار تومــان دیده 
می شد. مرد جوانی که کنارش نشسته دنباله 
حرفش را می گیرد و ادامه می دهــد: »البته ما 
عملا ضرر می کنیم.« صاحب رستوران نگاهی 
به او می اندازد و می گوید: »ضرر نه! سود زیادی 
نمی کنیم ولی من فکــر می کنــم اوضاع بهتر 
می شــود، می بینید که قیمت مرغ در چند روز 
اخیر کم شده است.« از او پرســیدم روغن را به 
راحتــی تهیه می کنیــد؟ که گفــت: »روغن که 
واقعا ســخت گیر می آید ولی چون ما مشــتری 
دایمی هستیم، فروشنده هایی که از قبل با ما کار 
می کردند به اندازه ای کافی در اختیارمان قرار 
می دهند« و در جواب این سؤال که آیا وضعیت 
جدید بر تعداد مشتری های شما تأثیری داشته 
اســت یا نه؟ اضافــه کــرد: »تقریبا یــک چهارم 

کاهش مشتری داشتیم.«

نرخ نامه جدید نداریم	 
در رستورانی دیگر، وقتی از شرایط و اوضاع کار 
پرسیدم، صاحب رستوران نفسی عمیق کشید 
و گفت: »واقعا نمی دانم چه بگویم که گله کردن 
نباشد.« در همین حین مرد جوانی که به همراه 

دو خانم پشــت یکی از میزها نشسته بود و تنها 
مشتری های رســتوران محسوب می شدند به 
ســمت ما آمد و در حالی که منوهــا را روی میز 
می گذاشت گفت دو تا چلو مرغ با دوغ و سالاد 
شیرازی، خانمی که مسن تر بود با صدای بلند 
گفت: مگه خودت ســالاد نمی خــوری؟! مرد 
جوان گفت نه. صاحب مغازه منوها را سمت من 
گرفت و گفت: »ببین، همون قیمت های قبله، ما 
منو رو عوض نکردیم، خود شما باشی ۶۰ هزار 
تومان برای یک پُرس مرغ پول می دی؟« به منو 
نگاه کردم مرغ 54 هزار تومان، هنوز نگاهم روی 
منو بود کــه صاحب مغازه ادامــه داد: »ما اجاره 
مغازه نمی دهیم ولی تغییر قیمت که تنها برای 
مرغ و روغن نیســت، برنج هــم افزایش قیمت 
داشــته اســت.« از او پرســیدم برایتان نرخ نامه 
جدید ارائه نشده؟ گله مند نگاهم کرد و به نرخ 
نامه ای که گوشــه دیوار نصب بود، اشاره کرد و 
گفت: »نه، تازه همان نرخ نامه هم به روز نیست 
چون تغییراتی را که از زمان مصوب شدن آن به 
وجود آمده، در نظر نگرفته بود، به همین دلیل 
من همیشــه فاکتورهایــم را دم دســت دارم تا 

تعزیرات که می آید، نشان دهم.«

افزایش قیمت در آشپزخانه ها	 
در ادامه به آشپزخانه ای در حاشیه شهر رفتم، 
آشــپزخانه ها به علت تعــداد بالای ســفارش، 
در حالت معمول قیمتی پایین تر از رســتوران 
دارند اما الان می شــود گفت قیمت شان یکی 
شــده اســت. هر پُرس مرغ که تا دو هفته پیش 
۳5 هزار تومان بــوده، اکنون 5۰ هــزار تومان 
و قیمه که پیشــتر ۳۲ هزار تومان بوده اســت، 

اکنون 45 هزار تومان به فروش می رسد. البته 
صاحب آشــپزخانه معتقد بود کاهشــی که در 
قیمت مرغ در حال روی دادن است، مسلما در 
قیمت تأثیرگذار خواهد بود ولی از کمبود روغن 
در بازار گلایه داشــت. به گفته مسئول فروش 
آشپزخانه ای در منطقه حجاب قاسم آباد، قیمت 
هر پرس مرغ 5۲ هزار تومــان و قیمه 4۰ هزار 
تومان بود. از او پرسیدم طی روزهای گذشته و 
بعد از شــروع طرح اصلاح قیمت ها آیا افزایش 
قیمــت داشــته اید که پاســخ داد: »بلــه، حدود 
هفت هزار تومان در هــر غذایی افزایش قیمت 

داشته ایم.«

افزایش قیمت در مناطق مختلف	 
در رســتوران های مناطق دیگر شــهر از جمله 
خیابــان شــهید کلاهــدوز، قیمت مــرغ  که در 
اسفند سال گذشته حدود 55 هزار تومان بوده 
اکنون ٩۲ هزار تومان است و قیمه نیز هر پُرس 
۷5 هزار تومان به فروش می رســد. در خیابان 
فلسطین نیز هر پرس چلومرغ ۷٩ هزار تومان 
و قیمه ۶۶ هزار تومان شــده اســت. رستوران 
دیگــری در خیابــان صیاد مشــهد با اشــاره به 
افزایــش 1۰ هــزار تومانی قیمــت غذاها طی 
روزهای گذشته گفت: »قیمت فروش مرغ ۶۰ 

هزار تومان و قیمه 5۰ هزار تومان است.«
کترینگی در خیابان راهنمایــی نیز با بیان این 
که از روز جمعه گذشته افزایش قیمت 1۰ هزار 
تومانی داشته اند و مرغ و قیمه را به ترتیب 8۰ و 
۷۰ هزار تومان قیمت گذاری کرده اند، اظهار 
کرد: »البته با توجه به گران شدن اقلام، قیمتی 
که ما ارائه کرده ایم از مبلغی که اتحادیه تعیین 

می کند، پایین تر اســت.« در منطقه آزادشــهر 
مشهد هم مسئول فروش رستورانی با اذعان به 
افزایش قیمت گفت: »بعد از افزایش قیمت ها 
مرغ از 45 به ۶5 هزار تومان و قیمه هم از ۳5 به 

۳8 هزار تومان تغییر قیمت پیدا کرده است.«

تا 20 روز آینده نرخ جدید اعلام نمی شود	 
بازرس اتاق اصناف در پاسخ به این سؤال که آیا 
نرخ نامه جدید در اختیار رســتوران داران قرار 
گرفته اســت یا خیر؟ گفت: با توجه به افزایش 
قیمت مــواد اولیه ای مثــل مرغ و روغــن و مواد 
دیگــر و از طرفی چــون ایــن مــوارد در اولویت 
دوم نرخ گــذاری کالا و خدمــات هســتند، 
باید نرخ پیشــنهادی را بــه انجمــن حمایت از 
مصرف کننــدگان ارائه دهند و بعد از بررســی 
انجمن به سازمان صنعت، معدن و تجارت ارجاع 
داده می شود و رئیس سازمان به عنوان رئیس 
کمیســیون نظارت باید نرخ را تأییــد کند، بعد 
از آن قابلیت اجرایــی خواهد یافت و این صنف 
هنوز درخواســت افزایش قیمت نداده است و 
درخواست شــده فعلا به نرخ قبلی کار کنند تا 
اوضاع به ثبات برسد و قیمت کالاها در یک جایی 
ثابت شــود و بتواننــد نرخ مشــخصی را بدهند 
ولی نرخ الزاماً باید به روز شود چون مواد اولیه 

به خصوص روغن افزایش قیمت داشته است.
از بازرس اتاق اصناف پرســیدم اکنون که نرخ 
جدیدی مصوب نشده اســت و رستوران داران 
مــواد اولیــه را با قیمــت بیشــتری خریــداری 
می کنند تا چه حــد می تواننــد افزایش قیمت 
داشته باشــند؟ دلداری گفت: هنوز نمی شود 
اعلام نظر کــرد و تا زمانی که نــرخ جدید اعلام 
نشــده اگر با قیمت بیشــتری از نرخ قبلی ارائه 
خدمات بدهند، هرچند مواد اولیه گران شده! 

تخلف گران فروشی اتفاق افتاده است.
در ادامه از واکنش رستوران داران  به این شرایط 
پرسیدم که دلداری پاسخ داد: با توجه به این که 
رستوران داران علاوه بر مواد اولیه هزینه های 
جانبی مثل هزینه کارگر، آب ،بــرق و... دارند 
و همچنیــن افزایش قیمت غــذا باعث کاهش 
مشتری می شود طبیعی است که با مشکلاتی 
مواجه می شوند.از  او پرسیدم پس باید منتظر 
اعلام پیشنهاد نرخ های جدید از سوی اتحادیه 
باشند که دلداری در اظهارنظری جالب گفت: 
فعلا از آن ها درخواســت شــده پیشنهادشــان 
را تــا 1۰-15 روز آینــده  ارائــه نکنند، بیشــتر 
کارشناسی کنند و طی ۲۰ روز آینده کارهای 
کارشناســی را انجــام بدهند؛ بعد اعــلام نظر 

کنند.

بهاره موفقی/ بــه رغم مصوبــه 8 بندی شــورای 
برنامه ریــزی و توســعه اســتان برای صــدور مجوز 
پایانکار واحدهای صنعتی مســتقر در محور غرب 
مشهد، تاکنون حتی یک پایانکار توسط شهرداری 

صادر نشده است.
به گــزارش خراســان رضوی، در جلســه شــورای 
گفت وگــوی بخــش خصوصــی و دولــت کــه روز 
چهارشنبه به ریاســت استاندار خراســان رضوی 
برگزار شد، بهشتی، معاون دادســتان در این باره 
گفت: شــهرداری برای این که آن ها را در ســامانه 
بارگــذاری کند، چهــار یا پنــج ابهام جزئــی دارد. 
شــهرداری می گوید برای این که این ها را پاســخ 
گویی کنم به چــه مصوبه ای اســتناد کنم؟ لبافی 
نژاد، دبیر شــورای گفت و گو در این باره بیان کرد: 
محور غرب یک منطقه تاثیر گذار در اقتصاد مشهد 
است که قرار بود در عرصه و اعیان به آن ها پایانکار 
داده شــود. هشــت توافــق در دبیرخانــه شــورای 
گفت و گو مطرح و در آن هشــت بند، پیشنهاد شد 
دستگاه های مربوط کار را دنبال کنند و دبیرخانه 
کارگروه زیربنایی در جلسه اعلام کرد نیاز به مصوبه 
کمیسیون ماده 5 ندارد. در هر صورت در چارچوب 
مســیری که طی کرده بود، شــورا مصوب کرد در 
نتیجه این اعلام، سازمان صمت صاحبان صنایع را 
فراخوانی کند و تعدادی به شهرداری معرفی شدند. 
در نهایت موضوع را مجدد بررسی کردیم که چقدر از 

کار اجرایی شده است.
 وی افــزود: در هــر شــکل شــورای شــهر و بخــش 
خصوصی هم تاکید بر این دارند که به اتفاق آرا در 
همه ارکان حاکمیتی استان این توافق 8 بندی اجرا 
شود و به تصویب کارگروه زیربنایی برسد بنابراین 
برای این که رفع ابهام شود،باید این هشت بند در 

توافقات بعدی و صلح نامه هایشــان  در نظر گرفته 
شــود. ما پیگیری کردیــم و شــهرداری   اعلام کرد 
کارگــروه زیربنایی یا کمیســیون مــاده 5 مکتوب 
پاســخ ما را نداده کــه آیا نیاز به مصوبه کمیســیون 
ماده 5 دارد یا خیر. ما نامه ای نوشــتیم بــرای راه و 
شهرســازی و آن ها به ما اعلام کردند ما پاسخ را به 

شهرداری داده ایم.
لبافی نژاد افزود: خانم بزرگمهر امروز تلفنی اعلام 
کردند نیازی به کمیسیون ماده 5 ندارند و ما مکتوب 
هم اعلام کردیم. نکته دوم این است که هشت بندی 
که توافق شــده اگر در صلح نامه ها و پایانکارشــان 
بیاید، مشکل به طور کلی حل می شود. شهرداری 

به مسکوت ماندنش اعتراض دارد.
بهشتی، معاون دادستان دراین باره گفت: راجع 
به موضوع محور غرب مصوبات کلی تصویب شد. 
فقط اختلافی ایجاد شده که جواب شفاهی خانم 
بزرگمهــر این بــود ما اختلافــی نداریــم و همان 
مصوبه کفایت می کند. شــهرداری برای این که 
آن ها را در ســامانه بارگذاری کنــد، چهار یا پنج 
ابهام جزئی دارد. شهرداری می گوید برای این 
که این ها را پاســخ گویی کنم، به چــه مصوبه ای 
استناد کنم؟ چون آقایان نتوانستند پاسخ را از راه 
و شهرسازی بگیرند. وی افزود: لذا امروز)دیروز( 
صبح مکاتبه ای با مدیر کل راه و شهرسازی انجام 

شد که راجع به هر پنج ابهامی که به صورت جزئی 
وجــود دارد، این اختلافــات را پاســخ بدهند که 
شهرداری در سامانه به چه شکل بارگذاری  کند. 
صبح مکاتبه امضا شــد که پاســخ را فکر می کنم 
درنهایت تا هفتــه آینده راه و شهرســازی بدهد و 
بعد شهرداری بر همین اساس به ما پاسخگویی 
کند و امیدوارم مشــکل حل شــود. اســتاندار در 
اعتراض به تاخیــر در روند اجرایــی این موضوع 
بیان کرد: برگشــت دوباره این مســئله به شــورا 
اصلا موضوعیت ندارد و دبیرخانه اشکالش این 
است که این جا اصلا نباید این موضوع را دوباره 
به شورا بیاورد چرا که مصوب شده و تمام. مسائل 

اجرایی باید حل شود که چرا به شورای گفت و گو 
آوردید؟ این را سریع باید تمام و حلش کنید. الان 

دو سه ماه از این موضوع گذشته است.
یعقوب علی نظری، استاندارخراســان رضوی در 
این جلسه درباره موضوع نان بیان کرد: اولین نکته 
این اســت که به هیچ عنوان مشــکل گندم و آرد در 
کشور به ویژه خراسان رضوی نداریم. بدیهی است 
اگر اختلالاتی به وجود می آید، اشکال از مدیریت 
و موارد خــاص دیگر اســت. از این رو مــردم نگران 
نباشند ما به هیچ عنوان مشکلی در تامین آرد و نان 
و فعالیت نانوایی ها نداریم. نکته بعد این که احیانا 
کم کاری، اهمال و سوءاستفاده عده ای باید از بین 
برود تا این گرفتاری های اندک را هم نداشته باشیم 
. وی افزود: در خصوص  موضوع دانش بنیانی که 
اشاره شد در جلســات مختلف دنبال این موضوع 
هستیم که این شعار سال به نحو مطلوب در استان 
محقق شود. آن چه مهم است این که از ظاهرسازی 
و سوءاستفاده و عملکرد بسته پرهیز کنیم و اجازه 

بدهیم دانش بنیان ها حمایت شوند.
در این جلسه دستور کار شیوه بازرسی شرکت های 
انرژی و موازی کاری که در این حــوزه وجود دارد، 
لغو معافیت ورودی ماشین آلات خط تولید، تفویض 
اختیارات مورد درخواست سازمان جهاد کشاورزی 
استان به منظور حل و فصل  موانع و مشکلات بخش 
اقتصادی، معافیت مالیاتی خیریه انجمن حمایت 
از بیماران سرطانی و درخواست اتاق تعاون استان 
درخصوص موضوع تســری کاهش نــرخ مالیاتی 
اشخاص حقوقی و اصناف آســیب دیده از کرونا به 
تعاونی های تولیدی و مصرف بررسی شد که طی آن 
استاندار اعلام کرد با تعلق این 5 درصد به تعاونی ها 

مخالفتی ندارد.
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